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 SKRAĆENI ZAPISNIK SA 24. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA KORČULE 

 

Sjednica je održana 15. srpnja (ponedjeljak) 2024. godine, s početkom u 09:15 sati, u gradskoj 

vijećnici Grada Korčule u Korčuli. 

Sjednici je predsjedala Marija Šegedin – predsjednica Vijeća. 

Skraćeni zapisnik izradila je Petra Fabijanović. 

Sjednica se prenosila putem Radio Korčule. 

Nazočni vijećnici: Marija Šegedin, Tonči Žuvela, Stojan Marelić, Ivana Filippi, Silvano Kapor, 

Ivana Pačić Unković i Ante Milat. 

Ostali nazočni: Nika Silić Maroević – gradonačelnica, Petra Fabijanović, pročelnica UO za 

opće poslove i mjesnu samoupravu, Željka Marunović, pročelnica UO za upravljanje Gradskom 

imovinom, gospodarstvo i turizam, Bernarda Tomić, pročelnica UO za proračun i financije i 

Vedran Božanić, pročelnik UO za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, gradnju, komunalno 

gospodarstvo i promet. 

 

Utvrđen je (početni) kvorum od 7 vijećnika.  

 

Od početka nisu nazočili vijećnici: Marin Laus, Darko Tarle, Ivan Šale, Andrija Fabris i Marko 

Skokandić. 

 

AKTUALNI SAT 

 

Marija Šegedin s obzirom da se radi o temi od iznimne važnosti za Grad dajem riječ i molim 

gradonačelnicu da nas vijećnike ali i javnost izvijesti o novonastaloj situaciji vezano za sudski 

spor Kalac, spor traje već nekih 40-ak godina i s obzirom na ovu važnost teme obrazloženje 

može trajati i dulje od vremena predviđenog pravilnikom ali ja ću to danas dozvoliti, pa bi 

molila gradonačelnicu da nas sad detaljno izvijesti što se događa u vezi teme Kalac, izvolite. 

 

Gradonačelnica dobar dan i dobro jutro, pozdrav svima prisutnim vijećnicima, pročelnicima i 

slušateljstvu. Dakle ovo nije nikakav novi problem, problem je poznat, problem koji je star 

preko 40 godina,  grad Korčula iscrpio je sve pravne lijekove vezan za ovaj postupak i presudom 

je okončan postupak koji je dakle vezan za plaćanje naknade za deposedaciju zemljišta u Kalcu, 

odnosno kamp Kalac. Dakle, radi se o deposedaciji koja je izvršena 1983. godine kad je 

zemljište oduzeto iz posjeda privatnim vlasnicima u korist tadašnje hotelske kuće hotelska 

radna organizacija ne znam ti kako ne, današnji pravni sljedbenik HTP Korčula, dakle postupak 

vlasnici potražuju od tada već odavno već svoju naknadu, mislim da su prvo tužili hotelsku 

kuću, tužili su državu, nama je ustvari presuđeno već 2008. kad je Vrhovni sud utvrdio da je 

grad Korčula obveznik plaćanja ove naknade, od tada grad Korčula sve pravne lijekove koristi, 

žalbe, itd., i pravne lijekove smo iscrpili, zadnja žalba koju smo podnijeli odbijena je 2023. 

godine u svibnju, nakon toga pokrenuli smo upravni spor, međutim odbijena je tužba kao 

neosnovana i čime je rješenje o određivanju naknade postalo pravomoćno i izvršno. Dakle u 

prijevodu grad Korčula je dužan platiti naknadu za deposedaciju  u iznosu od 2 100 000,00 eura 

s pripadajućim kamatama koje teku od listopada već su sada u iznosu od 200 000,00 eura za 
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zemljište koje  tih 80-ih godina neometano koristi hotelska kuća i u posjedu je istog , a koje će 

isto tako izmjenom zakona a obzirom da hotelska kuća nikad to zemljište nije stavila u svoj 

procjembeni elaborat pripasti Republici Hrvatskoj . Dakle Grad će platiti naknadu zemljište 

koje koristi privatna tvrtka a vlasništvo je u principu Republike Hrvatske i s tim u vezi već od 

početka mandata ustvari ja pokušavam stupiti u kontakt s ministarstvima koji su nam nadležni, 

koji nam mogu pomoći . Pisali smo više puta Ministarstvu prostornog uređenja, kasnije 

Ministarstvu financija i moram reći da je lani u 11 mjesecu  smo primljeni na sastanak u 

Ministarstvu prostornog uređenja gdje smo iznijeli , iznijeli svoj problem odnosno iznijeli smo 

ustvari koliko je to veliki financijsko opterećenje za grad Korčulu i premda je sve po zakonu 

sigurno nije pravedno . Pravedno je da ljudi dobiju naknadu za svoje zemljište, privatno 

zemljište je svetinja a mislim u svakom poretku demokratskog društva, a jeli je pravedno da 

građani ovog grada plaćaju za to tako veliku naknadu za zemljište i smatramo da postoji pravni 

temelj da država preuzme plaćanje ove obveze obzirom da postaje vlasnik ovog zemljišta 

slijedom zakona. Dakle ovaj iznos naknade viši je od polovice izvornog proračuna Grada, Grad 

će automatski upasti u blokadu, ne mislim da je rasprodaja naše imovine rješenje za plaćanje 

ove naknade mislim da je rješenje da država preuzme ovo plaćanje, nedavno smo opet primljeni 

na sastanak na kojemu je osim djelatnika Ministarstva prostornog uređenja bili su među 

ostalima prisutni Državno odvjetništvo što je stvarno moram reći da su iskazali razumijevanje 

i da smo evo razmatra se način na koji bi nam mogli pomoći, problem je trenutak podnošenja 

ovog zahtjeva od grada Korčule, dakle postoji sudska praksa, postoji ustvari postoji praksa u 

kojemu je država pomogla jedinicama lokalne samouprave, evo navest ću primjer Podgore ali 

to se već dogodilo nakon blokade, država je, odnosno vlada je ima praksu sličnu onome što smo 

mi tražili ali koja bi se, koja se nikad nije dogodila prije nego se dogodilo ovršno rješenje, dakle 

ako Grad bude blokiran to povlači sa sobom jako velike posljedice ne samo vezane za rad 

gradske uprave nego ga sve one koji ovise, koji su vezani za naš proračun, dakle neću uopće 

govoriti o ustanovama, vrtićima, o naknadama, o studentima, o sportu, mi svi znamo da smo 

socijalno osjetljivi Grad i kolika bi to ustvari bila veliki problem, također usred turističke smo 

sezone, a da ne govorim i projektima dakle imamo jako velik broj ugovorenih projekata za koja 

imamo odobrena sredstva na koji ćemo način to, opet ćemo postat problem državi, nastojimo  

dokazati i pokazati da je, da to treba jednostavno prevenirati i  da se to ne dogodi jer to nikome 

nije u interesu, velike su, to bi bilo stvarno velike  posljedice i apsolutno nepravedno da Grad 

plaća naknadu za zemljište kojemu nikada nije uprihodio 1 kunu i za zemljište koje je u 

neometanom posjedu privatne tvrtke premda se tadašnja općina Korčula također postupala po 

nekakvim zakonima i oni su bili nepravedni, dakle apsolutno su bili nepravedni i sud je sada 

zato i dosudio prema tome ja se nadam razumijevanju centralne države, jer samo nam država 

može pomoći u ovom slučaju mi ne možemo i ne bi trebali tako nešto isfinancirati ja se nadam 

da ćemo dobiti pozitivno mišljenje da će nam ministarstvo odnosno Vlada već na koji će način 

biti moguće nam pomoći da se ne dogodi da Grad bude u blokadi jednom potpunom nepravdom, 

možda su tijela i sudovi utvrdili da je nešto zakonito ali ne znači da je to pravedno. Evo na ovaj 

način htjela sam izvijestit vas o nečemu o čemu svi već i znate nije to nikakva tajna ja sam 

nastojala i na vijeću i na radiju govoriti o ovome, to je jedna teška situacija za koju mi zaista 

nismo krivi ali odgovornost je naša da Grad funkcionira prema tome mi smo napravili sve što 

možemo i u pregovaranju i u dopisima i sve pravne lijekove iskoristili, a sad je na državi da 
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pokaže razumijevanje i mislim da i hoće jer zaista situacija blokade za ovaj razlog bila bi krajnje 

nepravedna. Eto hvala lijepa na pažnji. 

 

Ivana Filipi dobro jutro pozdravljam sve prisutne imam pitanje za gradonačelnicu za koje sam 

čula da je ovako jedno sad aktualno, javnobilježnički ured znači svi smo saznali da je od 1.7 u 

gradu Korčuli smo ostali bez ureda javnog bilježnika nakon što je gospođa Kaliman otišla u 

mirovinu i za sada nemamo saznanja da li će netko drugi otvoriti ured, pošto je taj ured od 

velike važnosti za građane grada Korčule , zanima me jeli imate saznanja hoćemo li opet u 

Korčuli imat ured javnog bilježnika ili će se ćemo se voziti u Blato ili kakva će biti praksa. 

Hvala lijepa. 

 

Gradonačelnica hvala na pitanju, evo premda to nije ingerencija Grada ni ured gradski gospođa 

Kaliman je još prije nekoliko mjeseci  obavijestila Grad odnosno mene o tome da 1.7 ide u 

mirovinu , ona je također obavijestila javnobilježničku komoru koja je dužna raspisati natječaj 

za javnog bilježnika na vrijeme, ali grad Korčula i općina Lumbarda su također poslali jedan 

apel prema javnobilježničkoj komori da taj natječaj raspiše jer obzirom na važnost ureda za 

Grad i za ovu našu sredinu prema tome i za općinu Lumbardu nekako smo htjeli pokazati stav 

da ne dolazi u obzir i da nam je taj ured potreban , natječaj se nije raspisao, to se nije dogodilo 

, došao je 1.7 komora to nije odradila u dogovoru sa sudom u Korčuli kako bi izbjegli buduće 

probleme grad Korčula je ustupio jedan prostor za arhivu javnobilježničkog ureda a sud je 

obećao nastojati da dobijemo v.d. javnog bilježnika do raspisivanja natječaja. Dakle što se 

dogodilo i zašto komora nije raspisala natječaj , gdje se dogodio tu šum ja ne znam ali znam da 

se sud u Korčuli trudi da dobijemo v.d. javnog bilježnika do raspisivanja natječaja, dakle ako 

to uspije, ovo razdoblje bez javnog bilježnika bit će maksimalno kratko , još je jedan problem 

što novo bilježnički ured ne može biti na ovoj lokaciji mislim ona je i privatna lokacija , dakle 

budući ured mora biti na lokaciji koja ima pristup invalidima, mora imat određenu kvadraturu, 

ovaj ured koji je sada bio može biti v.d. do raspisivanja, ali hoćemo li mi imat javnog bilježnika 

nakon što se dakle i raspiše natječaj i nakon što se potencijalno javi neko ko ima uvijete za to i 

ima prostor za to , ja to ne znam, ja se nadam da hoćemo, vjerujem da hoćemo , ali ne mogu sa 

sigurnošću reći. Vjerujem da hoćemo ima koliko znamo na ovom području postoje neki ljudi 

koji uvjete imaju koji bi se na taj natječaj mogli javiti koji imaju interesa za to, sve su to neki 

naši razgovori koje mi ovako vodimo ali službeno mi informaciju o tome nemamo kao Grad, 

moramo se svi borit koliko god možemo nekim svojim utjecajem, eto Grad je napravio što 

može, prihvatio je arhivu da ona ne ode, već je to jedno olakšanje u predmetima koje sad sud 

preuzima da je arhiva ovdje a ne u Blatu , ali eto ja se nadam da će ovaj v.d. ured uspjet i da će 

se i da će trajat do raspisivanja odnosno do otvaranja novog ureda. 

 

Ivana Filipi zahvaljujem se na odgovoru pogotovo što je to jako važno građanima Korčule da 

čuju ovakvu informaciju. Hvala. 

 

Ivana Pačić Unković dobro jutro, pozdrav svim vijećnicima, gradonačelnice , predsjednice i 

slušateljima radio Korčule , evo komunalni red goruća tema u ovim ljetnim mjesecima i inače, 

a pogotovo sad kad imamo višestruki broj ljudi na ovom našem području dakle određeni broj 

građana nam je skrenuo pažnju na činjenicu da su u nekoliko navrata slali pritužbe Gradu zbog 
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prekomjerne buke iz određenih ugostiteljskih objekata , obraćali su komunalnom redarstvu 

međutim nisu dobili niti odgovor a kamoli da su poduzete neke mjere , dok smo svjedoci da 

jedan dio građana koji sebi može priuštiti bježi iz centra Grada za vrijeme turističke sezone jer 

ne mogu normalno živjeti , a neki se iseljavaju i trajno na mrežnim stranicama grada Korčule 

jasno je i nedvojbeno istaknuto da u nadležnosti komunalnih redara nije buka. Možda bi mogli 

pomisliti da je to razlog zašto se ništa ne poduzima po tom pitanju da se zapravo tu ne radi o 

točnoj informaciji .  Člankom 102. Odluke o komunalnom redu grada Korčule propisano je da 

se zauzimanje površina javne namjene ne smije stvarati prekomjerna buka . A što je 

prekomjerna buka jasno je propisano Pravilnikom o najvišim dopuštenim razinama buke . Pa 

tako na temelju Zakona o zaštiti od buke komunalni redar ovlašten je narediti akustička 

mjerenja, naplaćivati kazne na mjestu počinjenja prekršaja, članak 19.,stavak 5 i 6 Zakona o 

zaštiti od buke predlagati konkretnije prekršajne postupke sukladno članku 19., a usmenim 

rješenjem mogu komunalni redari narediti i zabranu upotrebu izvora buke. Nečinjenjem i 

nepostupanjem po ovim zakonskim odredbama kršimo vlastitu odluku o komunalnom redu, 

ugrožavamo zdravlje građana, činimo nepravdu velikom broju ugostiteljskih, ugostitelja koji 

poštuju odluke o komunalnom redu i na koncu ugrožavamo i egzistenciju brojnim glazbenicima 

koji za vrijeme turističke sezone sviraju u ugostiteljskim objektima. Nikako ne bi bilo dobro da 

se sve ovo , da sve ovo kulminira sve općom zabranom izvođena žive glazbe , to nije svakako 

namjera ovog pitanja niti je to ovaj cilj, ali je zapravo cilj, da se tome pristupi malo zapravo 

konkretnije i da se poduzmu mjere kojima će se ovo regulirati . Dakle apeliramo da Grad hitno 

bez prethodne najave započne periodički nadzor na korištenjem elektro akustičnih i akustičnih 

uređaja putem ovlaštene osobe i komunalnog redarstva. Također interesira nas koliko je do 

danas komunalno redarstvo izdalo upozorenja i naplatilo kazni zbog prekomjerne buke na 

javnim površinama u 2024. godini. 

 

Gradonačelnica vezano za prijave građana na buku, do mene je osobno došla jedna, ja sam 

bila u jednoj kopiji maila, za druge ne znam tako da vam ne mogu ja sad ovaj čas odgovoriti 

koliko ih je bilo ,ne mislim da je naš Grad prebučan i prekaotičan , dakle ako netko to tako 

doživljava ne znači da je to baš tako . Isto tako redari nisu na svakom mjestu u svako vrijeme, 

obilazi se Grad, znamo točno dakle ko ima dozvolu za živu muziku ,kojim danima i kako , 

obilazi se da li je u svakom trenutku redar prisutan nije, da li ljudi zloupotrebljavaju sigurno da 

da, da li možemo bolje možemo , često ljudi sami mjere na mobitele na svom prozoru  i kažu 

ode je sada 65 decibela, to nije podatak službeni na temelju kojega se može nekome napisati 

kazna. Mislim da nismo napisali niti jednu kaznu za buku, upozoravali jesmo upozoravamo 

stalno, više-manje lani je bilo više problema, ovo ljeto  nisam doživjela da ih ima toliko koliko 

lani možemo se potrudit obilazit češće dosta smo opterećeni ali imamo jednog redara više i 

nastojat češće obilazit kao policija koja također može za javni red i mir izaći na teren isto tako, 

ali izgleda da je za sve kriv Grad i komunalni redari, eto ne znam . Na kraju će doći do toga da 

će se morat zabranit izvođenje muzike jer se ne može udovoljiti svakome, a to je isto tako ne bi 

bilo dobro. Ja znam da nije ugodno, da buka nije ugodna i nadam se da to nije baš tako, a mi 

nemamo uređaje i način na koji možemo mjeriti buku mi to nemamo, to je bilo u nadležnosti 

prije sanitarne inspekcije koliko ja znam, ali je najlakše sve prebaciti na nas, ne znam. Imamo 

ja mislim 7 ili 8 lokacija gdje se izvodi živa muzika nije ih 708 možemo se više potruditi i više 

ih obilazit, eto to mogu reć. 
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Ivana Pačić Unković evo ja bi samo ovaj rekla ako vi gradonačelnice ne znate točno koliko je 

prijava došlo, onda bi netko drugi trebao znati evo pročelnik za komunalni red, dakle ako je 

nama četvero, petero ljudi se obratilo sa ovaj ovim problemom, odnosno vezano za ovaj 

problem, onda ovaj sigurno da to nisu neosnovane primjedbe, sigurno niko ne voli izmišljat da 

mu smeta buka i da ne može normalno živit, dakle radi se sve o ljudima koji žive u uskom 

centru Grada i ja vjerujem da su te njihove prijave što se nadamo i što mislite da nije ovako i 

onako bi trebalo zapravo provjeriti točno o kojem broju se prijava radi i konkretno nešto 

poduzeti i u krajnju ruku postupati u skladu sa zakonom, to je ono najmanje što možemo 

napraviti jeli tako, to je obaveza Grada da u krajnju ruku i nadležnost komunalnog ureda za 

komunalni red u Gradu. Hvala. 

 

Ante Milat dobro jutro svima pozdravljam kolege i slušatelje, moje pitanje je evo samo ako se 

može znat u kojemu je sad fazi reciklažno dvorište na Lokvi. Hvala. 

 

Gradonačelnica dakle mislim jedan od važnijih projekata da bi mogli u stvari odrađivati sve 

ono što moramo, dakle završena je javna nabava i u fazi je pregleda i ocjene ponuda koje su 

pristigle, znači dobili smo dvije ponude i moramo odabrati jednu od tih, postoji taj proces onda 

ide mirovanje, pa rokovi za žalbu i ako bude sve uredu ide ugovor. Rok za provedbu je 20. 

lipanj 2025 godine, otprilike godina dana. Dakle plan nam je predati zahtjev za HBOR-ov kredit 

do visine prihvatljivog troška, dakle prihvatljivi troškovi su 1 130 000 eura, a sufinanciranje 

koje nam je odobreno jer smo se javili na natječaj od 68% je 770 000  eura, dakle to se financira 

iz poziva MPOA uspostava reciklažnih dvorišta. Dakle odgovor za vas u tijeku je dovršetak 

javne nabave. 

 

Silvano Kapor hvala predsjednice, pozdrav svima slušateljima i slušateljicama radija Korčule, 

ma iskreno nisam se hti javljat ima sam neko drugo pitanje ali budući da je kolegica ode dotakla 

se ove teme vezano za buku i tako dalje, ako se sjećate ja sam prošle godine isto ovu temu načeo 

i ono što mogu sad vidit je bolje nego što je bilo prošlih godina, tada sam isto spominjao 

situaciju sa bivšim Dos Locosom gdje se gradska vlast godinama nije mogla suprotstavit tome 

međutim iz svega ovoga ispada da su samo ugostitelji ti koji stvaraju buku itd., međutim evo 

neki dan sam slučajno naišao na jedan video na Facebooku-u od jednog našeg sugrađanina koji 

je prilično aktivan i ukazuje na probleme sad bi ja to samo pusti da čujete kako to izgleda, znači 

ovo je jedan brod koji je usidren na Korčulanskoj zapadnoj rivi ,satnica je negdi gluho doba 

noći, snimljeno je ovo što ste sada čuli snimljeno je sa udaljenosti po mojoj nekoj procjeni 

između 500 i 600 metara zračne linije, znači cili Grad je odzvanjao od toga, dakle nisu samo 

ugostitelji nego i ljudi koji dolaze tu na Korčulu i očigledno misle da se u Korčuli može raditi 

sve. Ovih dana imamo situaciju vezano za smeće, vidim da Južni tu dobro prati situaciju na 

Korčuli pa ima uvijek neke bombastične naslove isto kako što je bilo sa naslovom vezano za 

našeg Tomislava Katića inače predsjednika Udruge zapovjednika obrane otoka Korčula koji je 

nota bene dobio i nagradu za životno djelo za svoja dostignuća pa ga je Južni tu na jedan način 

prikaza, ali dobro neću o tima novinama, nebitni su mi, međutim ono što mi je bitno, bitno mi 

je kad sam se već uključio u ovu priču da ne budu samo ugostitelji ti koji se kažnjavaju imamo 

sada naprimjer na smeću koje je dobili su masovno ljudi kazne za smeće za kante koje su ostavili 
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dole dakle nespretna komunikacija između komunalnog redara i ugostitelja itd, ali to ću sve 

istražit pa ću to na drugom Gradskom vijeću podrobno opisat, ali izgleda da sve što se u ovom 

gradu događa da se udara po ugostiteljima. Evo pokazao sam vam maloprije slike na zapadnoj 

rivi smeće koje je pokupljeno ne znam oko 7,7 i po sati, trabakule su došle izbacile su 20, 30, 

kesa non šalantno i ja virujem i da komunalni redar i da sve kamere koje smo postavile tamo 

one će uočit tu radnju, ali kako će prepoznati čovjeka, čovjek se sad ukrca na brod i poša je ća 

dakle nemoguće, prema tome samo bi moli da kada govorimo o nekim stvarima da nisu ipak 

ugostitelji tu najgori od svega, s nama se može lako dogovarat možemo se dogovorit, i sad moje 

pitanje za gradonačelnicu mogu li komunalni redari ili netko drugi kada se dogodi ovakva 

situacija te brodare nije teško upozorit i objasnit im kako se trebaju ponašat da recimo u gluho 

doba noći ne trešti cila Korčula od njihove glazbe na brodu. Hvala. 

 

Gradonačelnica naravno da može, poznat mi je taj slučaj, a i imamo tu i kapetaniju a i vezano 

za brodove i otpad, dakle svi su brodovi obzirom da je Hober koncesionar u Luci, a to je lučko 

područje svi su brodovi su dobili obavijest na koji način i kako se odlaže otpad, isto tako kad 

su se uočili prvi problemi, Lučka uprava je odmah poslali još jedan kružni dopis u kojem je 

upozorila brodare da nastavi li se takva praksa i ponovi li se da će dobit zabranu iskrcaja itd., 

nije da netko to tolerira i smatra da je to u redu, smeće koje ste rekli da je komunalno redarstvo 

je upravo dolje, smeće se odvozi piše se zapisnik i sve što je potrebno. Jako je puno toga u danu 

reagiramo, nikad na prvu ne reagiramo kaznom prema ugostiteljima ni prema našim 

sugrađanima , ali ponavljanje i ignoriranje dogovora, dakle nije stvar samo u ostavljanju kanti, 

imamo snimke ja ih mogu poslati i čak samo moram prvo vidit GDPIR-a dakle došla sam do 

ideje da konstantno to bude live prijenos pa možda se ljudi jednostavno više osvijeste kako se 

treba ponašat , dakle postoji snimka evo naprimjer ugostitelj,  ili djelatnik ugostitelja vozi kantu 

ostavlja je za pražnjenje i ostavi je cijelu noć, cijelu noć tu kantu pune drugi i ujutro prije nego 

što je odnese u objekt istrese smeće ispred kontejner ,ima i toga ima svega. Kazne su došle 

nakon što smo, dakle kako ste vi Ivana rekli prije da se provede ajmo reć nadzor tako smo radili 

i s tim kantama koje se ostavljaju one koje su se ponovile 4 dana zaredom, tako smo radili 

nismo poslali bez veze i na prvu kaznu, činjenica je da se nitko nije trsio uopće o tome govorit 

dok nije došla prva kazna, nitko ne voli pisat kazne niti je kazna cilj, ne valja kad ih ne pišeš, 

ne valja kad ih pišeš uvijek smo krivi, krivi smo, to je naša odgovornost daleko od toga ali 

imamo dogovor imamo sate odvoza ne možemo ostavljat pune spremnike na javnim 

površinama ni pune ni prazne jer isto se dogodi. Ja opet želim reć da smo svi zaboravili kako 

su izgledali istočna i zapadna riva prije uvođenja novog sustava, izgledale su još i gore, dakle 

nije to nikakvo opravdanje ovo je jedan proces gdje imamo 600 novih korisnika za otpad 600 

dakle inertni sustav koji nije dobar niti je našao pravi način da ljudima naplati njihovu zakonsku 

obavezu, dakle spremnike, dakle 600 novih korisnika di su ti ljudi bacali smeće zadnjih 40 

godina besplatno na račun svih onih drugih koji plaćaju i to nam treba najviše smetat sad imamo 

dva problema, imamo one koji još uvijek nisu uzeli spremnik odnosno karticu za otpadomjer 

ili one kojima ono što su uzeli nije dovoljno i sad na ta dva problema radimo, našli smo zakonski 

okvir kako možemo onima koji nisu i neće i uporno neće uzet ni jedno ni drugo doslovno poslat 

nalog odnosno prisilit ih da uzmu spremnik, imate jako puno ljudi koji odbijaju odnosno prave 

se mutavi prave se da ne postoje i nemaju spremnika i mi imamo zakonsku osnovu da ih na to, 

da ih prisilimo zakonski na to, ti ljudi stvaraju problem ili oni ljudi koji dakle imaju jedan 
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spremnik onda u sezoni imaju više otpada imaju goste i uporno to ignoriraju i onda u noći 

ostavljaju vrećice okolo i tome će doći kraj, proces je nije ugodan nije lak nismo superman 

nismo izvrsni u tome ali ne mogu reći da se ne trudimo i da nas je ovo dosta dosta oduzima 

vremena i energije i da nije jednostavno cijeli dan pratit, pisat, dežurat, čuvat kontejner ali 

proces je netko se mora usudit krenut u taj proces, prihvaćam svaku kritiku, voljela bih i ja da 

je bolje, ali moram reć bilo je i gore ide u bolje, ja se nadam da će to s vremenom nekako sjest 

sve na svoje imamo dakle veliki pritisak na centar sa mora sa kopna sa svi znamo taj ljetni režim 

u gradu, svi žele raditi, svi žele svirati, svi žele plesati, sve se to mora uskladit nije jednostavno 

definitivno nije jednostavno, ali eto borimo se. 

 

Silvano Kapor dakle nije moja tendencija bila uopće da se javljam po ovoj temi ali evo Ivana 

me malo ponukala u toj ciloj priči, naravno da je situacija ne puno bolja nego znatno bolja jer 

se sjećam vrimena kad su kontejneri bili prepuni smeća i cilu noć je tu bilo i na istočnoj i na 

zapadnoj rivi dakle sad je situacija jako puno išla u pozitivnom smjeru. Ne branim ugostitelje 

ima nas svakakvih, međutim ugostitelji su jedni od rijetkih koji su imali sastanak sa Hoberom 

i sa vama, gdje smo prihvatili i kontejnere i kante itd., ovo je bi više apel da ispričam priču jer 

uvik kad se ode u ovoj gradskoj vijećnici govori napada se ugostitelje, nisi ugostitelji u ovoj 

situaciji krivi iako su dobili kazne nego su krivi oni koji nisu uzeli kante, koji pod krinkom noći 

dolaze na kontejner i bacaju smeće isprid, evo jutros sam vam samo pokazao slike kako to 

izgleda, spomenut ću imenom pa neka komunalni redar proispita jer neće ga po slici prepoznat, 

dakle brod je Vega se zove, vezan je na zapadnu rivu tamo di je brodica znači sve se može kad 

se hoće naravno da komunalni redar da bi ulovi nekoga počinitelja mora biti tamo ali isto tako 

apeliram na svijest građana ako smo mi svi uzeli po dvi kante, jednu od 120 jednu od 240 da 

oni mogu isto uzest i tu kantu od 120, a ne dole bacat smeće kako treba jer možemo se i mi 

organizirat ugostitelji pa dolje napravit što bi reka Miro Bulj nekakve straže pa ćemo čekat i mi 

djelovat na to, jer sigurno nije ugodno kad te neko proziva konstantno a štetu rade neki drugi, 

evo samo toliko. 

 

Stojan Marelić dobar dan pozdrav slušateljima radio Korčule i svima vama prisutnima, moje 

pitanje je za gradonačelnicu, gradonačelnice da li je Grad uključen u koordinaciju 

navodnjavanja Čarskog polja koje je sada u tijeku? 

 

Gradonačelnica dakle to je županijski projekt, Grad je bio uključen u samom početku kad su 

ljudi pisali nekakve predugovore jer je obaveza bila nemojte me sada tu uzet +-5%  ne znam da 

se 75% površine ljudi moraju bit suglasni da bi se pokrenuo projekt, projekt se pokrenuo, 

uključeni jesmo u koordinaciju i mi i mjesni odbor nedavno je došao dopis da napravimo opet 

u Čari sastanak da ljudi potpišu ugovore, upozoreni smo da je kod sličnih projekata znalo biti 

problema odnosno kad se obećava , odnosno govori o navodnjavanju su zadovoljni a kad više 

što to ustvari znači koje su cijene priključaka često se dogodi da se ljudi povlače. Smatramo da 

je navodnjavanje Čarskog polja od iznimne važnosti za razvoj poljoprivrede i učinit ćemo sve 

što je možemo i pripremili smo radnu skupinu pripremili smo jedno predavanje na kojem bi 

pokazali ljudima što znači za prinos i za kvalitetu i za redovitost prinosa za navodnjavanje kako 

bi ih potaknuli da zaista ne odustaju od potpisivanja ovih ugovora. Čujem opet neka 

nezadovoljstva vezana za trase itd., stvarno o tome ne znam nismo uključeni na takav način mi 
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smo više uključeni u koordinaciju u smislu s ljudima, administracija, ugovori, itd., ali zašto ne 

bi napravili neki sastanak di će se objasniti te sve nejasnoće odnosno ono čime ljudi nisu 

zadovoljni koliko sam shvatila ljudi se protive rutama di idu, mislim to je jako sve skupa 

komplicirano ovaj cijevi moraju ići kroz nerazvrstane ceste inače se tu nikad ne bi riješilo, ni 

jedan projekt nije savršen pa tako vjerojatno ni ovaj, nemam ga potrebu branit to nije naš projekt 

ali mislim da je od iznimne važnosti ne bi se smilo dogodit da se propusti ova prilika da se 

provede navodnjavanje u Čari, jer to je budućnost vidite kakve su godine sve toplije i toplije, 

mislim da je to oduvijek je bio manjak vode ali bit će sve gore i gore, tako da moramo zajedno 

učinit sve kako možemo sve službe da taj projekt ide dalje. 

 

Stojan Marelić ma bilo bi suludo da u Čari neko bude protiv toga, ali što ste sami rekli činjenica 

da postoje ozbiljni problemi di trase idu baš kroz vinograde, kroz sad jeli se taj projekt radio iz 

Zagreba ili štogod ali mislim da bi se na terenu i pojasnit malo ljudima i naći neka rješenja, jer 

mislim di ide baš nekom po sredini vinograda da će tu biti velika šteta i da se tu može dogoditi 

da onda neko bude i protiv toga ustvari bi trebalo naći neko rješenje i to malo koordinirat jer 

problemi ima koliko sam upućen. 

 

Gradonačelnica ne znam to mi je čudno da prolaze kroz vinograde, mislim da je sve bilo 

provedeno kroz putove, ali dobro okej neću sad govoriti napamet, možemo vidjeti pa za 

nekakvu slijedeću koordinaciju koja će biti uskoro dakle tu sam ja, gospođa Vlasta Biliš iz 

Hobera, iz Mjesnog odbora bi napravili ovaj taj jedan sastanak odnosno predavanje i to 

potpisivanje, pa ćemo vidjet do tad možda da prikupimo još neke informacije, detaljnije ustvari 

da pogledamo projekt ja sad ne znam napamet. 

 

Tonći Žuvela hvala lijepa, više puta smo na ovom vijeću govorili o temi vezano za uređenje 

trga ispred Centra za kulturu i šetnice koja se nastavlja na taj trg, dakle to je Šetnica Frana 

Kršinića ispred Liburne, ono što mene interesira sada je u kakvoj je to fazi trenutno i jeli imamo 

sredstva s kojima se to može sve isfinancirat da se to završi i napravi kako spada. Hvala. 

 

Gradonačelnica kako je cilj što više javnih površina, što više zelenih površina tijekom zadnje 

dvije godine radili smo na projektu uređenja dakle trgića ispred Centra za kulturu, promišljali 

o rješenjima sadašnjeg parkinga ispred Liburne i o uređenju Šetnice Frana Kršinića odnosno 

obnovi starog drvoreda , tu smo imali nekakve idejne projekte i troškovnike i pojavio se jedan 

dobar natječaj od Fonda naslova prilagodba klimatskim promjenama u svrhu jačanja otpornosti 

urbanih sredina i mi smo objedinili te tri cjeline i prijavili i dobili sredstva od fonda. Dakle 

dobili smo financiranje maksimalno 350 000 eura 77 %, prihvatljivi su troškovi 450 000 eura i 

obzirom na važnost tog područja, to je dakle zaštićena zona B odlučili smo oformiti 

povjerenstvo da se provede javni arhitektonski natječaj ma koliko se to nekome ne sviđalo dakle 

proces sa spomenikom otvorio je praksu da se stvari provode na ovaj način, to je moj stav dakle 

da dobijemo najljepše moguće rješenje da provedemo javni arhitektonski natječaj u taj će se, u 

idejno rješenje koje ćemo dobiti, uključit ćemo i budući površinu kolodvora, trga na kolodvoru 

nakon uklanjanja sadašnjeg kolodvora ali taj se dio neće provoditi jer nije obuhvata projekt ali 

zaključili smo da bi arhitektonski sve to trebalo povezati obzirom na važnost i fluktuaciju ljudi 

i korištenje tih površina koje je jako veliko, dakle to je druga najveća zona okupljanja nakon 
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Staro gradske jezgre tako da je u tijeku dakle taj proces dakle osnivanje povjerenstva a, rok će 

biti 30 mjeseci dakle imamo dovoljno vremena za provođenje ovog projekta sve će to biti dobro 

ako nas ne blokiraju onda ćemo vidjet što ćemo i kako ćemo. 

 

Tonći Žuvela hvala lijepa na odgovoru, mislim da, naravno zadovoljan sam s ovim, s ovom 

situacijom međutim ovaj još bi htio dodati samo uređenje grada Korčule u ovom dijelu je jedan  

od ja bih rekao prioriteta i to je zapravo na neki način širenje cijele zone gradske gdje se odvija 

život zapravo u gradu Korčuli i mislim da je to jedan od, jedan pravi put kako se može oplemenit 

prostor kojega imamo i od kojega svi skupa na kraju i živimo. 

 

Tonći Žuvela hvala lijepa evo ja ću nastaviti vezano za temu ovaj otpada odnosno za temu koja 

nas svih muči ja bih rekao nekoliko zadnjih mjeseci jer smo prešli na sistem odvojenog 

prikupljanja otpada što je za Korčulu bila velika novost, ja bi reka da je to čak novost i za cijelu 

Hrvatsku i za puno veće gradove nego što je Korčula, ovaj tako da prvo moje pohvale što smo 

uopće ušli u taj proces iako znamo da nemamo reciklažno dvorište što je preduvjet da se to sve 

skupa može provest na pravi način i zato bi , moje pitanje sad će biti vezano za reciklažno 

dvorište za fazu u tom projektu jer je to nešto što kao što sam maloprije reka preduvjet da bi se 

prikupljanje otpada na ovaj način moglo dobro odvijat i ovaj a maloprije smo slušali ovdje koji 

sve problemi postoje s tim odvojenim prikupljanjem i evo za sada samo ako mogu dobit 

odgovor na ovo pitanje. 

 

Gradonačelnica koje konkretno pitanje oprostite imali ste poduži uvod, možete mi ponovit. 

 

Tonći Žuvela moje pitanje je bilo u kojoj fazi je reciklažno dvorište ? 

 

Gradonačelnica vijećniče nisam vas pozorno slušala ali niste ni vi mene pozorno slušali jer to 

je već pitao jedan vijećnik ja sam rekla da je u tijeku, da je dovršena javna nabava, da je u tijeku 

razmatranje ponuda, da očekujemo uskoro da prihvatimo ponudu kad prođu rokovi žalbe i 

mirovanja da krećemo, dakle imamo rok do 6-og mjeseca slijedeće godine. Ispričavam se kako 

ste govorili slušala sam vas, ali sam mislila da slijedi neko novo pitanje, nisam ovaj, dakle 

reciklažno dvorište bi trebalo biti početak svega a ne kraj, zašto smo uopće prije reciklažnog 

dvorišta donijeli ponudu i pokrenuli novi postupak odnosno način jer je bio krajnji rok da 

uđemo u 21 stoljeće, više nismo mogli toliko čekati, dakle za reciklažno dvorište kupili 

zemljište, izgradili cestu, napravili projekt, prijavili projekt, dobili sredstva, proveli nabavu 

krećemo, u međuvremenu ono što uspijemo čisto prikupiti za što smo također morali kupovati 

vozila, opremati Hober odlažemo u iznajmljenim rolo kontejnerima u reciklažnom dvorištu 

male općine Lumbarda, eto o tome treba govoriti hvala na pitanju za reciklažno dvorište 

Lumbarda koji nam daje najam hvala im za to da eto koliko toliko uspijemo nešto izdvojiti. 

Moram reć evo kako Čara ima sve tri kante podijeljene nastavili smo sa Svetim Antunom 

krećemo sad u Banju, idemo na ove dijelove koji su više orijentirani uz more, sve ono što se 

recimo prikupi tako poprilično je čisto i ljudi zaista to se odreciklira, neka ljudi znaju da to ne 

rade uzaludno , premda to nama teško nam je time manipulirati bez reciklažnog dvorišta nekako 

se snalazimo i to što ljudi rade ima koristi i smisla neka ne odustaju, neka što više odvajaju, da 

bude što manje tog miješanog otpada. Mi smo dakle kad smo radili statistiku mislim da smo je 
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radili u veljači smanjili smo količinu miješanog odloženog komunalnog otpada za 15% u 

odnosu na godinu ranije ali imajte na umu da turizam raste ukupna količina otpada raste tako 

da to je poprilično dobar jedan dobar rezultat , ovaj znate isto tako da plaćamo stalno kazne za 

sve to što se odlaže to je strašno, to je jako skupo, jako se sporo i teško mijenjaju svari ali 

mijenjaju se. 

 

Tonči Žuvela hvala lijepa ovaj jasno mi je da smo o ovome govorili već jedan put na ovom 

vijeću, ali očito da je ta tema toliko interesantna i toliko je potrebno o njoj govorit da sam ja 

osjeti potrebu da još jedan put o tome progovorimo i ovaj naravno da sam zadovoljan jer ja 

vidim da mi napredujemo iz dana u dan, to je kao što je ovdje gradonačelnica spomenula, ali i 

više nas je govorilo o tome da je to proces kojega treba dovest do kraja, ne možemo stat na pola 

puta ako stanemo na pola puta izgubili smo tu bitku. Eto hvala lijepa. 

 

Ivana Filipi predsjednice ja bi se samo javila za komentar ako može, jer vezano na ovu temu 

Hobera, smeća, Grada, čistoće ili nečistoće mene ljuti kao građanku i kao vijećnicu grada 

Korčule napadi i po nekakvim profilima javnim da je Korčula kako je prljavo kako nikad nije 

bilo gore, ja samo mislim da li se itko sjeća kako je izgledala lani istočna riva u 01 ujutro ili 10 

navečer puna kutija i kesa od smeća. Nitko sad neće da prizna trud i rad komunalnog poduzeća 

za kojeg ja mislim daje veliko , mislim da se puno trude, jako trude i da puno rade, ne samo po 

pitanju odvožnje otpada nego i ja to vidim podržavanju cesta, ulica po gradu , koliko često se 

zalazi u ulice, čisti, kosi mislim da je vrlo nepošteno i u principu mislim da su to podmetanja, 

mislim da Grad nikad nije izgleda čišće i urednije, da je to zahtjeva veliki trud sigurno da su i 

građani sudjeluju u tome i vode računa o svom gradu . S obzirom da smo mi turistički grad 

uvijek će toga bit, u svakom turističkom gradu će sigurno netko prolazit i ostavit smeće, znači 

ja ne mislim da će se taj problem riješit slijedeće godine ili za 5 godina uvijek će postojati 

izdvojeni slučajevi di ćemo naić negdi ili kraj ceste ili do kontejnera kesu za smeće, ne mislim 

da je to problem Grada da se o tome toliko priča, mislim da smo riješili 90% naših problema, a 

to je restorane u kasnim večernjim satima, kriljane i sve ostale koji samo tako jednostavno 

odložili kesu smeća video nadzor tu sigurno pomaže, ali ja bi samo htjela pohvaliti i 

gradonačelnicu i komunalno poduzeće na svom radu i trudu. Hvala vam lijepa. 

 

Silvano Kapor hvala predsjednice što ste mi dali mogućnost evo da postavim drugo pitanje, 

moje drugo pitanje je bit će ovako malo non šalantno ali me zanima, vidim da nema kolega iz 

oporbe čiji sam i sam jeli sastavni dio jer nisam dio vladajuće pa me zanima ako može 

pročelnica ili netko dati odgovor budući da ako niste nazočni sjednici treba biti neko 

obrazloženje, jeli imamo neko obrazloženje jeste li možda greškom ili omaškom neposlali 

pozive pa kolege nisu došle tu ili su se opravdale iz nekog razloga ili je u pitanju nekakav 

bojkot. Eto čisto me zanima. 

 

Pročelnica Petra Fabijanović hvala predsjednice, pozivi su poslani, materijali su došli svima, 

a vijećnici koji nisu prisutni na sjednici su se opravdali bilo pisanim putem bilo usmenim zbog 

poslovnih obaveza uglavnom. 

 



11 

 

Silvano Kapor znači iz tega ispada da mi ode koji smo nemamo posla, jeli tako ? A mislim oni 

imaju jaki posal. Hvala 

 

Ivana Pačić Unković evo ja bi se nadovezala ponovno na ovo što je kolegica Filipi govorila 

vezano o komunalnom neredu i smeću, dakle iako promjene na bolje jesu vidljive u svakom 

slučaju, ali mislim da se još uvijek nismo dotakli svi područja vezano za prikupljanje otpada 

konkretno radi se o pomorskom dobru. Dakle ove godine nam je na snagu stupio novi zakon o 

pomorskom dobru kojim se reguliraju stvari drugačije nego što je to bilo do sada i u cijelom to 

postupku primjene zakona zapravo se iskristalizirao problem prikupljanja otpada s pomorskog 

dobra. Dakle do sada ovaj uglavnom su građani čistili pomorsko dobro i odlagali taj otpad u 

spremnike koji su bili ili na plažama ili negdje dostupni u svakom slučaju mogli su se koristiti, 

međutim sada je korištenje tih spremnika onemogućeno, a s nekih plaža su spremnici odneseni, 

dakle ako onaj koji poželi pokupiti neki otpad s plaže nema gdje sa tom kesom smeća doslovno. 

Na upit direktoru Hobera odgovor je bio da Hober mora spremnike nekome naplatiti a da nema 

kome, jel kao ne zna se kome bi to išlo na račun , pa je pitanje gradonačelnici i pročelniku za 

komunalni red na koji način će se ovo riješit mislim da to nije mali problem, pomorsko dobro 

je veliko, na njemu se izdaje sve više dozvola za rad samim tim generira se više smeća zato što 

je i veći broj ljudi na pomorskom dobru tako da ovaj mislim da se to treba riješiti . Molim vas 

odgovor kako to planirate riješiti? Hvala 

 

Gradonačelnica ovako dakle, u ugovoru koji je potpisan godišnji ugovor s Hoberom stoji 

navedeno da će spremnike koje postavimo a koje nisu za koji ne služe dakle nisu izdane nijednoj 

privatno osobi ili pravnoj osobi a više-manje odnose se na plaže i takve lokacije dakle na kojima 

nemamo kome dati spremnik nego ga ostavljamo u principu na uporabu onima kojima tu 

prolaze, da će taj otpad plaćati grad to je ugovorom definirano. Nismo žurili s postavljanjem 

spremnika na svaku plažu jedan spremnik upravo zato što su to lokacije koje će 

zloupotrebljavati svi oni ljudi koji nisu uzeli spremnik itd., moramo spriječit novi komunalni 

nered tamo gdje imamo sredine recimo Čara i plaže i čistača koji je zaposlen u dogovoru s 

Mjesnim odborom dodijelili smo im spremnike, odredili smo način kontrole pražnjenja, itd., 

što se tiče plaža na kojima postoje neću reći koncesionari nego nekad prije koncesijska 

odobrenja sada dozvole koji imaju dakle ponudu koja proizvodi otpad to nije problem jer takvi 

nisu ugostitelji nužno ali više-manje jesu su dužni imati spremnik oni za otpad proizveden na 

taj način su odgovorni. Što se tiče otpada moramo što više apelirat da se ne proizvodi otpad na 

plažama i u prirodi nismo dužni, zašto nema na nekim lijepim divljim plažama otpada zato što 

su ljudi imaju nekakvu savjest ali kad postoji spremnik nikoga nije briga dakle na mjestima na 

kojima možemo od reagirati, na kojima možemo doći pristupiti možemo postaviti spremnike , 

problem je taj odvoz dva puta tjedno, dakle ne smijemo postaviti spremnik koji će stat prepun 

3 dana itd., moramo ih postaviti na pravo mjesto da se ne zloupotrebljava ustvari oni koji 

pokupe otpad koji više-manje dolazi morem, sumnjam ja da neko ko se kupa na nekoj lijepoj, 

više-manje to je otpad koji dolazi morem, postoje ljudi volonteri, svjesni građani koji smeće 

pokupe, ostavili bi ga prije u kontejneru sad ga nemaju gdje ostavit, e za takve stvari moramo 

naći pravi način ili smo razmišljali o tim vrećicama sa kodom i grbom Grada da budu 

automatski prepoznate od Hobera ili ćemo sa spremnicima moramo vidjet što nam je praktičnije 

i bolje, to nije otpad koji je komunalni, koji smrdi, to je otpad iz mora tako da na tome imamo 
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tih nekoliko mogućih rješenja pa ćemo vidjeti za svaku lokaciju zasebno, znači ne smatramo da 

treba sad na svaku plažu postaviti kantu, kontejner, ne smatramo da treba, tamo gdje treba tamo 

ćemo se dogovoriti i postavit, u hodu te stvari rješavamo nismo htjeli napravit nova mala 

smetlišta uz more. To je razlog iz kojega nisu postavljene automatski novi spremnici ne zato 

što ih nemamo ili ih ne želimo postaviti nego smo htjeli prevenirat taj problem kad vidimo točno 

što se događa onda možemo tako odreagirati. Dakle ugovorom je definirano  tko taj otpad plaća 

a to je Grad. 

 

Ivana Pačić Unković samo sam htjela reć da budući da je sezona zapravo već velikim dijelom 

prošla da bi to trebalo napravit što prije dakle postoje i prema tvrdnjama direktora Hobera dakle 

prijave odnosno i njemu su se već obraćali ljudi sa različitih lokacija koji isto tako brinu o ovom 

problemu dakle trebalo bi identificirat eventualno te neka plaže i dijelove pomorskog dobra na 

kojima Grad treba postavit spremnike koje za koje će plaćati Hoberu ali mislim da treba napravit 

ono što se reče jučer jer mislim ako će se to raditi u 10-om mjesecu to više onda nije toliko 

goruće pitanje, tako da ja vas molim svih tu prisutne koji ste nadležni da se to riješi što prije. 

Hvala. 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

 

Predsjednica Vijeća utvrđuje da je gradonačelnica povukla 4. točku dnevnog reda – Konačni 

prijedlog Odluke što je gradonačelnica usmeno obrazložila. 

Ivana Pačić Unković, kao predsjednica Odbora za Statut i Poslovnik, iznijela je ispred Odbora 

zaključak Odbora da je sjednica sazvana sukladno Statutu i Poslovniku i da se o predloženim 

točkama dnevnog reda, može raspravljati i odlučivati. 

Rasprave nije bilo.  

Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje predloženi dnevni red s navedenim izmjenama, na 

glasovanje, koji je glasio: 

 

1. Konačni prijedlog Izmjena i dopuna Odluke o redu na pomorskom dobru 

2. Konačni prijedlog Odluke o dozvolama na pomorskom dobru na području Grada 

Korčule 

3. Konačni prijedlog Odluke o izmjenama odluke o koeficijentima za obračun plaće 

službenika i namještenika u upravnim tijelima Grada Korčule 

4. Konačni prijedlog zaključka o dodjeli nagrade za životno djelo Grada Korčule g. Ranku 

Klisuri 

5. Konačni prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade Grada Korčule 

Gradskoj knjižnici „Ivan Vidali“ 

6. Konačni prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade Grada Korčule HCK 

Gradsko društvo Crvenog križa Korčula 

7. Konačni prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade Grada Korčule 

Rukometnom klubu Korčula 

Dnevni red usvojen je jednoglasno. (7 „za“ ). 
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1. TOČKA – Konačni prijedlog Izmjena i dopuna Odluke o redu na pomorskom 

dobru 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Izmjena i dopuna Odluke o redu 

na pomorskom dobru, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Izmjena i dopuna Odluke o redu na pomorskom 

dobru podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Izmjena i dopuna 

Odluke o redu na pomorskom dobru u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog Izmjena i dopuna Odluke o redu na pomorskom dobru, kako je predloženo 

u radnom materijalu usvojen je jednoglasno (7 „za“). 

 

2. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o dozvolama na pomorskom dobru na 

području Grada Korčule 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o dozvolama na 

pomorskom dobru na području Grada Korčule, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o dozvolama na pomorskom dobru na 

području Grada Korčule, podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime gradonačelnice, kao 

predlagača. 

U raspravi su sudjelovao vijećnik Tonči Žuvela. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća je utvrdila da se vijećnica Ivana Pačić 

Unković izuzima od glasovanja i stavila Konačni prijedlog Odluke o dozvolama na pomorskom 

dobru na području Grada Korčule, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o dozvolama na pomorskom dobru na području Grada Korčule, 

kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (7 „za“). 

 

 3. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o izmjenama odluke o koeficijentima za 

obračun plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima Grada Korčule 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o izmjenama odluke o 

koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima Grada Korčule, 

te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o izmjenama odluke o koeficijentima za 

obračun plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima Grada Korčule, podnijela je 

pročelnica Petra Fabijanović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo.  
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Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o izmjenama odluke o koeficijentima 

za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima Grada Korčule, u tekstu kako 

je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o izmjenama odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika 

i namještenika u upravnim tijelima Grada Korčule, kako je predloženo u radnom materijalu, 

usvojen je jednoglasno (7 „za“). 

 

4. TOČKA – Konačni prijedlog zaključka o dodjeli nagrade za životno djelo Grada 

Korčule g. Ranku Klisuri 

 

Uvodno obrazloženje prijedloga Odbora za javna priznanja za dodjelu nagrade Grada Korčule 

za životno djelo gosp. Ranku Klisuri, podnijela je predsjednica Odbora Ivana Filippi, ispred 

Odbora kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Prijedlog zaključka o dodjeli nagrade Grada Korčule za životno 

djelo gosp. Ranku Klisuri, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog zaključka o dodjeli nagrade Grada Korčule za životno djelo gosp. Ranku Klisuri, 

kako je predloženu radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (7 „za“ ). 

 

5. TOČKA – Konačni prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade 

Grada Korčule Gradskoj knjižnici „Ivan Vidali“ 

 

Uvodno obrazloženje prijedloga Odbora za javna priznanja za dodjelu kolektivne godišnje 

nagrade Grada Korčule Gradskoj knjižnici „Ivan Vidali“, podnijela je predsjednica Odbora 

Ivana Filippi, ispred Odbora kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade Grada 

Korčule Gradskoj knjižnici „Ivan Vidali“, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade Grada Korčule Gradskoj knjižnici 

„Ivan Vidali“, kako je predloženu radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (7 „za“ ). 

 

 

6. TOČKA – Konačni prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade 

Grada Korčule HCK Gradsko društvo Crvenog križa Korčula 

 

Uvodno obrazloženje prijedloga Odbora za javna priznanja za dodjelu kolektivne godišnje 

nagrade Grada Korčule HCK Gradsko društvo Crvenog križa Korčula, podnijela je predsjednica 

Odbora Ivana Filippi, ispred Odbora kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade Grada 

Korčule HCK Gradsko društvo Crvenog križa Korčula, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 
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Prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade Grada Korčule HCK Gradsko društvo 

Crvenog križa Korčula, kako je predloženu radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (7 „za“). 

 

7. TOČKA – Konačni prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade Grada 

Korčule Rukometnom klubu Korčula 

 

Uvodno obrazloženje prijedloga Odbora za javna priznanja za dodjelu kolektivne godišnje 

nagrade Grada Korčule Rukometnom klubu Korčula, podnijela je predsjednica Odbora Ivana 

Filippi, ispred Odbora kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade Grada 

Korčule Rukometnom klubu Korčula, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade Grada Korčule Rukometnom klubu 

Korčula, kako je predloženu radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (7 „za“ ). 
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